

Mashreq **NEONXT F1** Campaign

Promotion Details

- Open a Mashreq NEO NXT account for your child /children and be **the first eligible customer to win guaranteed 4 F1 tickets to attend F1 Abu Dhabi December 5th to 7th, 2025, at the Yas Marina Circuit.**
- The following terms and conditions ("Terms and Conditions") shall apply to Mashreq **NEONXT F1 campaign** offer ("Offer" or "Promotion") being offered by Mashreqbank psc. (the "Bank" or "Mashreq").

Duration: Oct 30th to Nov 15th, 2025 both days inclusive ("Promotion Period").

Eligibility:

- This Promotion is valid for both new and existing Mashreq current/savings account holders in the United Arab Emirates who open Mashreq NEO NXT account for their child(ren) ("Customer").
- Customer must open a new Mashreq NEO NXT account for their child(ren) using the promo code "**NXTF1**" during the Promotion Period.
- Customer can add only one promocode (per child/account opening application).
- Promocode should exactly match the Promotion promocode.
- Only customers opening NEO NXT accounts for the first time during the Promotion Period are eligible to participate in the Promotion.
- NEO NXT account must be opened and activated during the Promotion Period.

Reward: The first eligible parent/customer to open an account during the campaign period Oct 30th to Nov 15th, 2025 will receive 4 F1 Horizon Terrace on their parent bank registered email. (e.g., account opened in October 2025, winner notified within second half of Nov 2025).

REWARD TICKET INCLUSIONS

- Racing Action: Watch Friday's practice sessions, Saturday's qualifiers and Sunday's finale.
- Views: Beautiful open air roof garden offering picturesque views of the circuit, sunset and mangroves. Take in unrivaled views of Turns 2, 3 & 4 from a shaded, elevated deck. Flat screen TVs to keep you updated on all the live-action.
- Hospitality Experience: Fresh food from grills and live cooking stations with free-flowing soft beverages from Friday to Sunday. Alcoholic beverages available for purchase. Live DJ and roaming entertainment.
- F1® Experiences: Access the Pit Lane Walk on Thursday, available on a first-come, first-served basis. Watch F1® drivers up close during stage appearances.
- Themed Experiences: Enjoy 1-day complimentary access to one of Abu Dhabi's top attractions! Choose from Ferrari World Yas Island Abu Dhabi, SeaWorld Yas Island Abu Dhabi, Warner Bros. World™ Yas Island Abu Dhabi, Yas Waterworld Abu Dhabi, or the immersive teamLab Phenomena Abu Dhabi.
- Abu Dhabi Experiences: Complimentary entry to Louvre Abu Dhabi and Qasr Al Watan. Enjoy offers on city-wide experiences.
- Entertainment: General Admission access to all After-Race Concerts will be granted on a first-come, first-served basis - Friday starring Post Malone & Elyanna, Saturday led by rock legends Metallica, and the Katy Perry-headlined Sunday finale.
- Oasis Areas: Access all Fanzones offering F&B for purchase, merchandise, and entertainment on Friday, Saturday and Sunday.
- Age Guidelines: Horizon Terrace welcomes guests aged 16 and over.
- People of Determination: Horizon Terrace is not accessible by wheelchairs. For more information, please contact Yas Concierge on +971 2 4979000 or email info@abudhabigp.com
- Complimentary Thursday Inclusions: Enjoy complimentary access to Fanzones and general admission to After-Race Concert featuring Benson Boone on Thursday.

Important Conditions:

- Re-opening previously closed Mashreq NEO NXT accounts does not qualify for the reward.
- To be eligible for the reward, the Mashreq NEO NXT account must remain active till the date of disbursement of the reward.
- The Bank does not offer or provide any warranties or accepts any responsibility or liability of any kind in respect of this Promotion and hereby disclaims any and all express or implied warranties in respect thereto.
- The Bank reserves the right to modify, suspend or terminate this Promotion at any time without prior notice.
- The Bank has the right to eliminate any winner from the list of winners with no justification based on the Bank's operational requirements.
- In no event shall the Bank, or any of its affiliates, or any of its officers, directors, employees, or agents shall be liable or responsible to the Customer for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to this Promotion.
- The Bank shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to conduct this Promotion in the event of any Force Majeure Event. For purposes of these Terms and Conditions, "Force Majeure Event" shall mean any and all circumstances beyond the reasonable control of the Bank including, amongst other things, acts of God, global health scare, industrial disputes, civil disobedience/unrest, war, acts and regulations of any governmental or authority in any jurisdiction. In such circumstances, the Bank's obligations to the customer shall automatically stand discharged without the need to provide notice to that effect.
- The Bank has the sole right to exclude and/or disqualify any eligible customer/s from participating in the Promotion at any given time for any reasons whatsoever without giving any prior notification to such customer/s. Any excluded/disqualified eligible customer/s from the Promotion shall not, under any circumstances, be compensated by the Bank in any event whatsoever.
- These terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the United Arab Emirates, as applicable in the Emirate of Dubai. Any dispute arising under and in connection with this Promotion shall be referred exclusively to the courts of Dubai.

"Mashreq is not affiliated with, endorsed by, or a sponsor of Formula 1 or its group of companies. Tickets are subject to the event organizer's terms (including venue access, ID, and safety rules). Mashreq shall not be liable for any cancellation, rescheduling, or refusal of entry by the organizer."

حملة مشرق NEO NXT F1

تفاصيل العرض

افتتح حساب Mashreq NEO NXT لطفلك أولاً وكن واحداً من العملاء المؤهلين للفوز بأربع تذاكر مضمونة للفورمولا 1® في سباق الجائزة الكبرى في أبوظبي من 5 إلى 7 ديسمبر 2025 يتم إرسالها على البريد الإلكتروني المسجل للأب/الأم تطبيق الشروط والأحكام التالية ("الشروط والأحكام") على عرض Mashreq NEO NXT F1 ("العرض" أو "الحملة") المقدم من بنك مشرق ش.م.ع ("البنك" أو "مشرق").

مدة العرض:

من 30 أكتوبر إلى 15 نوفمبر 2025، وكلا اليومين مشمولان ("فترة الحملة").

الأهلية:

- يسري هذا العرض للعملاء الحاليين والجدد من حاملي الحسابات الجارية/التوفير في مشرق في الإمارات العربية المتحدة الذين يقومون بفتح حساب NEO NXT لطفلهم ("العميل").
- يجب أن يفتح العميل حساب Mashreq NEO NXT جديد لطفله باستخدام رمز العرض "NXTF1" خلال فترة الحملة.
- يمكن للعميل إدخال رمز عرض واحد فقط لكل طفل/طلب فتح حساب.
- يجب أن يتطابق رمز العرض تمامًا مع رمز العرض الترويجي.
- العملاء الذين يفتحون NEO NXT لأول مرة خلال فترة الحملة فقط هم المؤهلون للمشاركة في العرض.
- يجب فتح الحساب وتنشيطه خلال فترة الحملة.

المكافأة:

أول عميل مؤهل يفتح حسابًا خلال الحملة 30 أكتوبر إلى 15 نوفمبر 2025 سيحصلون على 4 تذاكر للفورمولا 1® في سباق الجائزة الكبرى في أبوظبي من 5 إلى 7 ديسمبر 2025، و سيتم إرسال التذاكر في خلال شهر نوفمبر 2025

إعلان الفائزين:

سيتم مكافأة الفائزين خلال النصف الثاني من شهر نوفمبر بعد نهاية فترة الحملة (على سبيل المثال، الحسابات المفتوحة في أكتوبر 2025 سيتم إبلاغ الفائزين بها في نوفمبر 2025).

محتويات تذكرة المكافأة:

- أحداث السباق: شاهد جلسات التدريب يوم الجمعة، والتصفيات يوم السبت، والنهاية يوم الأحد.
- الإطلاقات: حديقة سطحية توفر إطلاقات خلابة على الحلبة. استمتع بمناظر لا مثيل لها للمنعطفات 2 و3 و4 من سطح مرتفع مظل بمقاعد مفتوحة. شاشات تلفزيون مسطحة لتبقى على اطلاع دائم بجميع الأحداث.
- تجربة ضيافة: مأكولات طازجة من المشاوي ومحطات طهي مباشرة مع مشروبات غازية مجانية من الجمعة إلى الأحد. مشروبات كحولية متاحة للشراء. دي جي وترفيه متجول.
- المكان: دي جي حي وترفيه متجول. تتوفر المأكولات والمشروبات للشراء في الموقع.
- تجارب فورمولا 1®: أدخل إلى ممر منطقة الحيانة يوم الخميس، وهو متاح على أساس أسبقية الحضور. شاهد سائقي فورمولا 1® عن قرب خلال ظهورهم على المسرح.
- تجارب فريدة: استمتع بدخول مجاني ليوم واحد إلى أحد أبرز معالم أبوظبي! اختر من بين عالم فيراري، جزيرة ياس، سي وورلد، جزيرة ياس، عالم وارنر براذرز، جزيرة ياس، ياس ووترورلد، أو تجربة تيم لاب فينومينا أبوظبي العامة.
- تجارب أبوظبي: دخول مجاني إلى متحف اللوفر أبوظبي وقصر الوطن. استمتع بعروض مميزة على تجارب متنوعة في جميع أنحاء المدينة.
- الترفيه: سيتم منح الدخول العام لجميع الحفلات الموسيقية بعد السباق على أساس أسبقية الحضور - الجمعة مع بوست مالون و إيلانا، والسبت مع أساطير الروك ميتالिका، والحفل الختامي مع كاتي بيري يوم الأحد.
- مناطق الواحات: دخول مجاني لجميع مناطق المشجعين التي تقدم المأكولات والمشروبات، والسلع، والترفيه أيام الجمعة والسبت والأحد.
- إرشادات العمر: يرحب ترانس هورايزون بالضيوف الذين تبلغ أعمارهم 16 عامًا وما فوق.
- أصحاب الهمم: ترانس هورايزون غير مخصص للكراسي المتحركة. لمزيد من المعلومات، يُرجى التواصل مع خدمة الاستقبال في ياس على الرقم +97124979000 أو عبر البريد الإلكتروني info@abudhabigp.com
- مرافق مجانية ليوم الخميس: استمتع بدخول مجاني إلى مناطق المشجعين ودخول عام لحفل ما بعد السباق الذي يُحييه بنسون بون يوم الخميس.

شروط مهمة:

- إعادة فتح حساب NEO NXT مغلق سابقًا لا يؤهل العميل للحصول على المكافأة.
- يجب أن يظل الحساب نشطًا حتى تاريخ طرف المكافأة ليكون مؤهلًا للحصول عليها.
- البنك لا يقدم أي ضمانات صريحة أو ضمنية أو مسؤوليات أو التزام من أي نوع فيما يتعلق بهذه الحملة.
- البنك الحق في تعديل، تعليق، أو إنهاء هذه الحملة في أي وقت دون إشعار مسبق.
- البنك الحق في استبعاد أي فائز من القائمة دون تقديم مبررات بناءً على متطلبات التشغيل الخاصة بالبنك.
- لا يتحمل البنك أو أي من فروعه أو موظفيه أي مسؤولية عن أي خسائر أو أضرار ناجمة عن هذه الحملة.
- البنك غير مسؤول عن تنفيذ هذه الحملة في حال حدوث قوة قاهرة، والتي تشمل أحداثًا خارج السيطرة مثل القضاء والقدر، الكوارث الطبيعية، الأزمات الصحية العالمية، النزاعات العمالية، الحروب، أو القوانين واللوائح والإجراءات الحكومية، في مثل هذه الظروف، لا يتحمل البنك أي مسؤولية تجاه العميل وذلك دون الحاجة إلى تقديم إشعار بذلك.
- البنك الحق في استبعاد أو حرمان أي عميل مؤهل من المشاركة في الحملة في أي وقت دون تقديم أي إشعار مسبق، ولا يحق للعميل المطالبة بأي تعويض.
- تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين الإمارات العربية المتحدة كما هو مطبق في إمارة دبي، ويتم البت في أي نزاع حصريًا أمام محاكم دبي.

يؤكد مصرف مشرق أن هذا العرض الترويجي لا يرتبط بأي شكل من الأشكال برعاية أو اعتماد أو شراكة مع الفورمولا 1 أو أي من شركاتها أو الجهات التابعة لها. إن علامات Formula 1® والشعارات وأي علامات أخرى مرتبطة بها هي علامات تجارية مسجلة مملوكة لشركة Formula One Licensing B.V. وتستخدمها وفقًا للأراضي الرسمية فقط. إن التذاكر المقدمة ضمن هذا العرض يتم الحصول عليها من موردين معتمدين، وهي خاضعة بشكل كامل لشروط وأحكام الجهة المنظمة للفعالية، بما في ذلك قواعد الدخول للمكان، وإجراءات التحقق من الهوية، ومتطلبات الصحة والسلامة. ولا يتحمل مصرف مشرق أي مسؤولية عن إلغاء أو تعديل أو تأجيل الفعالية أو رفض دخول أي حامل للتذكرة من قبل الجهة المنظمة.